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اولین جلسه شورای اداری شهرستان اسکو به ریاست محمدباقرآقایی، فرماندار شهرستان اسکو با حضور حجت السلام و

المسلمین حافظنیا امام جمعه شهرستان اسکو و دکتر نوین، رئیس مجمع نمایندگان استان آذربایجان شرقی و نماینده

محترم مردم تبریز، آذرشهر و اسکو برگزار شد.

اولین جلسه شورای اداری شهرستان اسکو به ریاست محمدباقرآقایی، فرماندار شهرستان اسکو با حضور حجت السلام و المسلمین حافظ نیا امام جمعه شهرستان اسکو و دکتر

نوین، رئیس مجمع نمایندگان استان آذربایجان شرقی و نماینده محترم مردم تبریز، آذرشهر و اسکو برگزار شد.

حجت الاسلام حافظ نیا، امام جمعه شهرستان اسکو نیز با اشاره به مشکلات معیشتی مردم گفت: عدم توجه جدی به مسائل اقتصادی، تأثیر مستقیمی بر زندگی مردم دارد.

وی بر لزوم همدلی و وفاق ملی برای حل مشکلات تأکید کرد و افزود: بانک ها باید سرمایه های خود را به سمت تولید هدایت کنند.

امام جمعه اسکو خواستار تلاش بیشتر برای تحقق شعار سال و جذب سرمایه گذار شد و گفت: همراهی واقعی دستگاه های اجرایی می تواند بسیاری از مشکلات منطقه را حل

کند.

دکتر نوین، نماینده مردم تبریز، اسکو و آذرشهر در مجلس شورای اسلامی، در جلسه شورای اداری شهرستان اسکو بر ضرورت مشارکت بخش خصوصی در توسعه اقتصادی تأکید

کرد.

نماینده این حوزه انتخابیه، گردشگری را گزینه اصلی سرمایه گذاری در شهرستان دانست و گفت: کندوان به عنوان محور اصلی گردشگری در شهرستان مطرح می باشد و لازم است

برای دیگر روستاهای شهرستان نیز طرح های اولیه گردشگری تهیه شود.

دکتر نوین با اشاره به اولویت های عمرانی شهرستان اسکو، تصریح کرد: تکمیل طرح فاضلاب اسکو که سال گذشته 10 میلیارد تومان برای آن تصویب شده، از مهم ترین پروژه

های در دست اجرا است.وی گفت: این اعتبار باید برای تکمیل شبکه و تصفیه خانه فاضلاب به کار گرفته شود.

وی در پایان بر لزوم استفاده از ظرفیت خیرین در پیشبرد پروژه های عمرانی و تولیدی تأکید کرد و خواستار همکاری بیشتر دستگاه های اجرایی برای حل مشکلات منطقه شد.

فرماندار شهرستان اسکو در جلسه شورای اداری بر پیگیری مهم ترین طرح های عمرانی و توسعه ای شهرستان تأکید کرد.

محمدباقر آقایی در این جلسه با اشاره به برخی اولویت های منطقه، در مورد پیگیری های استانی برخی طرح های مهم، گفت: کمربندی ایلخچی یک طرح نیمه تمام است که بهره

برداری از آن بسیاری از مشکلات ترافیکی را مرتفع خواهد کرد. وی گفت: جاده فعلی ایلخچی مسیر ترانزیتی و بین المللی است که تردد خودروهای حادثه ساز در آن، خطرات

زیادی به همراه دارد. بنابراین، لازم است حداقل یک فاز از پروژه کمربندی ایلخچی هرچه سریع تر افتتاح شود تا از بروز بحران های احتمالی جلوگیری گردد.

آقایی با بیان اینکه احداث بیمارستان سهند با توجه به رشد جمعیت منطقه ضروری است، خواستار تخصیص اعتبار و پیگیری نماینده مجلس برای تکمیل این پروژه شد.

وی همچنین برتأمین زیرساخت های ساماندهی هشت بهشت سهند تأکید کرد و افزود: این منطقه یکی از پروژه های مهم گردشگری شهرستان است و باید زیرساخت های آن

تقویت شود.

فرماندار شهرستان اسکو با اشاره به اهمیت کندوان به عنوان قطب گردشگری آذربایجان شرقی گفت: بیش از ۹۰ درصد گردشگران شهرستان به کندوان سفر می کنند، بنابراین

تعریض جاده کندوان، ایجاد پارکینگ طبقاتی و مدیریت متمرکز در این منطقه ضروری است تا معضلات ترافیکی حل شود.

آقایی همچنین ازحمام میلان اسکو به عنوان یک ظرفیت گردشگری یاد کرد و گفت: این بنا پتانسیل تبدیل شدن به موزه مردم شناسی را دارد، اما نیازمند تملک و بازسازی میدان

اطراف آن و جذب منابع مالی است. وی بر ساماندهی و مرمت بازار تاریخی اسکو تأکید کرد و خواستار توجه جدی به این میراث فرهنگی شد، وی همچنین از دهیاران خواست

اسناد فوت متوفیان را به موقع به ثبت احوال تحویل دهند تا فرآیند ثبت به درستی انجام شود.
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